

## PARKS AND LAND CERTAINTY ACT

Pursuant to section 11 of the *Parks and Land Certainty Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The attached *Order to Establish Conrad Campground* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon, January 18 2018.

---

Commissioner of Yukon

## LOI SUR LES PARCS ET LA DÉSIGNATION FONCIÈRE

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 11 de la *Loi sur les parcs et la désignation foncière*, décrète :

**1** Est établi le *Décret établissant le terrain de camping Conrad* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 18 janvier 2018.

---

Commissaire du Yukon

ORDER TO ESTABLISH CONRAD  
CAMPGROUND

**Interpretation**

**1** In this Order

“Conrad Campground” means land disposition number 2008-0009 comprising approximately 46.9 hectares, more particularly described in the attached Schedule, of Lot 17 (REM) and Lot 18 (REM), Group 754, LTO FB 7868, CLSR FB 7868. « *terrain de camping Conrad* »

**Establishment of park**

**2** Conrad Campground is established as a recreation park.

**Purpose of park**

**3** The purpose of Conrad Campground is to provide a destination campground.

**Schedule amended**

**4** The Schedule to the Act is amended by adding the following:

5.01	Conrad Campground	Recreation park	To provide a destination campground
------	-------------------	-----------------	-------------------------------------

DÉCRET ÉTABLISSANT LE TERRAIN DE  
CAMPING CONRAD

**Définition**

**1** La définition suivante s’applique au présent décret :

« terrain de camping Conrad » Le numéro de l’aliénation des terres 2008-0009, comprenant une superficie d’environ 46,9 hectares, décrite à l’annexe, des lots 17 (rest.) et 18 (rest.), groupe 754, BTBF FB 7868, AATC FB 7868. “Conrad Campground”

**Établissement d’un parc**

**2** Le terrain de camping Conrad est établi à titre de parc récréatif.

**Objet du parc**

**3** L’objet du terrain de camping Conrad est d’offrir un terrain de camping de destination.

**Modification de l’annexe**

**4** L’annexe à la loi est modifiée en ajoutant ce qui suit :

5.01	Terrain de camping Conrad	Parc récréatif	Offrir un terrain de camping de destination
------	---------------------------	----------------	---------------------------------------------

**Schedule**

**Annexe**

Commencing at Latitude 60°03'51.666"N and Longitude 134°33'40.373"W;

Commençant au point 60°03'51,666" de latitude nord et 134°33'40,373" de longitude ouest;

Thence south-westerly on a bearing of approximately 255° for a distance of approximately 92 metres to Latitude 60°03'50.919"N and Longitude 134°33'46.103"W;

de là, vers le sud-ouest, sur un relèvement d'environ 255°, sur une distance d'environ 92 mètres au point 60°03'50,919" de latitude nord et 134°33'46,103" de longitude ouest;

Thence south-westerly on a bearing of approximately 255° for a distance of approximately 454 metres to Latitude 60°03'47.223"N and Longitude 134°34'14.466"W;

de là, vers le sud-ouest, sur un relèvement d'environ 255°, sur une distance d'environ 454 mètres au point 60°03'47,223" de latitude nord et 134°34'14,466" de longitude ouest;

Thence north-westerly on a bearing of approximately 357° for a distance of approximately 822 metres to Latitude 357°N and Longitude 134°34'17.295"W;

de là, vers le nord-ouest, sur un relèvement d'environ 357°, sur une distance d'environ 822 mètres au point 357° de latitude nord et 134°34'17,295" de longitude ouest;

Thence south-easterly on a bearing of approximately 97° for a distance of approximately 784 metres to Latitude 60°04'10.624"N and Longitude 134°33'27.078"W;

de là, vers le sud-est, sur un relèvement d'environ 97°, sur une distance d'environ 784 mètres au point 60°04'10,624" de latitude nord et 134°33'27,078" de longitude ouest;

Thence south-westerly following the ordinary high water mark of the western shore of Windy Arm of Tagish Lake for a distance of approximately 751 metres to the point of commencement.

de là, vers le sud-ouest, en suivant la ligne des hautes eaux ordinaires de la rive ouest du bras Windy du lac Tagish sur une distance d'environ 751 mètres jusqu'au point de départ.